
Slachthuizen "geschokt" over
dierenmishandeling
nieuws

Het Nationaal Verbond van Slachthuizen en Vleesuitsnijderijen (NVS) is naar eigen
zeggen geschokt door de beelden die Gaia en Animaux en Peril verspreiden over
dierenmishandeling op de veemarkten van Ciney en Anderlecht. Maar zelfkunnen de
slachthuizen weinig doen.
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Het Nationaal Verbond van Slachthuizen en Vleesuitsnijderijen (NVS) is naar eigen zeggen geschokt
door de beelden die Gaia en Animaux en Peril verspreiden over dierenmishandeling op de
veemarkten van Ciney en Anderlecht. Maar zelf kunnen de slachthuizen weinig doen.
De NVS vraagt vrijdag dat de overheid streng optreedt "tegen de veehandelaars die de
deontologische regels voor transport en behandeling van dieren overtreden. Volgens algemeen
secretaris Johan Van Bosch zou het beter zijn dat veemarkten enkel met mensen zouden werken die
een deontologische code respecteren.
De vereniging vraagt het ministerie van landbouw dat haar controlediensten op de strikte naleving
van de regels op veemarkten zouden toezien.
Zelf kunnen de slachthuizen geen regels opleggen, verklaarde Van Bosch. "De slachthuizen slachten
de dieren vaak voor derden, we verlenen dan een dienst. Bovendien zijn er in Belgie veel
slachthuizen. Als we een veehandelaar weigeren, stapt hij naar de concurrentie."
Van Bosch wees er wel op dat alle dieren die in een slachthuis worden verwerkt twee controles
ondergaan van veeartsen van het IVK bij het ministerie van volksgezondheid, een "levende controle"
en een "post mortem", na het doden dus. De veeartsen van het IVK kunnen echter niet optreden
tegenover de veehandelaars of de landbouwsector. Dat behoort tot de bevoegdheid van de veeartsen
van het ministerie van landbouw. Dat deze weinig ingrijpen, heeft volgens Van Bosch te maken met
het feit dat de beelden eerder uitzonderingen tonen dan de regel.
De afschaffing van de veemarkten en het rechtstreeks verhandelen van slachtdieren van producent
naar de slachthuizen noemde van Bosch geen haalbare kaart. "Niet rendabel", zo klonk het want de
runderen worden met te kleine loten verhandeld. "Een veehandelaar verzamelt de beesten, die dan
per kwaliteit kunnen ingedeeld worden", aldus nog de algemeen secretaris van het NVS.
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